

To: [redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e @minvws.nl
Cc: [redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e @minvws.nl; [redacted] 5.1.2e @minvws.nl; [redacted] 5.1.2e @minvws.nl; [redacted] 5.1.2e @minvws.nl; [redacted] 5.1.2e @minvws.nl; [redacted] 5.1.2e @nationalearchief.nl; [redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e;
From: [redacted] 5.1.2e
Sent: Tue 2/1/2022 1:49:29 PM
Subject: RE: Uitgangspuntendocument (concept) archivering hotspot
Received: Tue 2/1/2022 1:49:34 PM

Hoi [redacted] 5.1.2e

Goed om te horen dat je weer beter bent.
 Wat mij betreft kunnen we a.s. vrijdag wel even met elkaar contact hebben, dan heb ik veel ruimte in mijn agenda.

Ik heb in jouw tekst ter verduidelijking onzerzijds wat aanvullende opmerkingen geplaatst en ik denk dat we best op één lijn zitten.

Ik hoor graag of vrijdag jou ook uitkomt.

Met vriendelijke groet,

[redacted] 5.1.2e

Nationaal Archief

Afdeling Kennis & Advies
 Prins Willem-Alexanderhof 20 | Den Haag
 Postbus 90520 | 2509 LM | Den Haag

M [redacted] 5.1.2e
 [redacted] 5.1.2e @nationalearchief.nl
<http://www.nationalearchief.nl>



[redacted] 5.1.2e

Klantcontactcentrum Nationaal Archief:
info@nationalearchief.nl



Van: [redacted] 5.1.2e <[redacted] 5.1.2e @minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 1 februari 2022 09:36

Aan: [redacted] 5.1.2e <[redacted] 5.1.2e @nationalearchief.nl>

CC: [redacted] 5.1.2e <[redacted] 5.1.2e @minvws.nl>; [redacted] 5.1.2e <[redacted] 5.1.2e @minvws.nl>; [redacted] 5.1.2e <[redacted] 5.1.2e @minvws.nl>; [redacted] 5.1.2e <[redacted] 5.1.2e @minvws.nl>; [redacted] 5.1.2e <[redacted] 5.1.2e @nationalearchief.nl>; [redacted] 5.1.2e

< 5.1.2e @nationaalarchief.nl >

Onderwerp: RE: Uitgangspuntendocument (concept) archivering hotspot

Hallo 5.1.2e

Ik hoorde je voicemail en las je mail van gisteren 5.1.2e vandaar pas mijn reactie vandaag.

Dank voor het voorstel om een brede groep expertise in te brengen en zo het project voortgang te laten boeken! Dat wordt gewaardeerd.

Ik wil vanuit het perspectief van het project wel een scherpe scoping aanbrengen in het voorstel.

- Open en op Orde is vooral gericht op de toekomstige informatiehuishouding terwijl het hotspotarchief vooral oplossingen moet vinden voor de huidige situatie. Om eventuele verwarring en ook scope uitbreiding van het project te voorkomen, wil ik die onderwerpen graag splitsen. Ik heb dat ook besproken binnen VWS en wij zijn van mening dat het onderwerp Open en op Orde een onderwerp is voor het tactisch overleg en de hotspot daar juist niet besproken zou moeten worden. Daarmee is de expertise gericht op Open en op orde dan ook niet nodig bij de verdere gesprekken over de hotspot.

Ik snap de mogelijke verwarring. Ik bedoelde de uitbreiding van het NA in het kader van Open op Orde dat meer mogelijkheden biedt voor adviestrajecten aan zorgdragers. Open op Orde en het actieplan van VWS valt hier verder buiten.

- Daarnaast biedt je ondersteuning op het afbakeningsdocument. Dit document is in samenspraak met 5.1.2e tot stand gekomen en besproken in het SIO-overleg en heeft daarmee de status vastgesteld. Dit is voor het project dan ook een vast kader waarbinnen we aan de slag gaan. Hiervoor mensen vrijmaken zou jammer zijn van de expertise vanuit het Nationaal Archief. Gelukkig is er voldoende kennis over selectielijsten binnen VWS en het team, zodat ook hier de expertise vanuit het Nationaal Archief beschikbaar blijft voor andere partijen.

Eens, het afbakeningsdocument is vastgesteld. Wel geeft het document achtergrondinformatie voor het multidisciplinaire team om zich een beeld te kunnen vormen van de situatie. Datzelfde geldt voor de uitgangspuntennotitie. Dus deze beide documenten willen we graag met jullie toestemming delen met het multidisciplinaire team.

Wel willen we graag met de experts in gesprek over een aantal relevante vragen, om op basis hiervan met elkaar een helder beeld te krijgen over de vereisten voor de overbrenging van het hotspot archief. Zaken waar we graag jullie experts voor aan tafel willen zijn bijvoorbeeld:

- Hoe om te gaan met dubbelingen
- Comprimeren van mail
- Duurzaam toegankelijk maken, vereist dat alles naar PDF A
- Openbaarheidsbeperkingen, op welk niveau is dat wenselijk/mogelijk
- Formaten die ondersteund worden of juist niet
- Maximale omvang van het archief
-

We begrijpen dat hiervoor misschien meer dan 1 aanspreekpunt nodig is, wel willen we het team beperkt houden en met een vaste samenstelling. Afgelopen keren hebben we namelijk gemerkt dat door de aansluiting van nieuwe mensen, zaken waarover in een eerder gesprek overeenstemming was toch weer opnieuw ter tafel komen. Dat is voor alle betrokkenen jammer. Kijkend naar de genoemde expertises zou openbaarheid, aansluiting e-depot en digitale overbrenging gewenst zijn.

Antal is voor jullie het centrale aanspreekpunt voor dit traject, maar we willen graag dat een aantal experts mee kan kijken/praten. We hebben het dan om een (vaste) groep van vijf mensen. Ik neem aan dat van de kant van VWS ook een multidisciplinair team wordt samengesteld.

Ten aanzien van de vragen die je van 5.1.2e hebt gekregen, deze hebben geen betrekking op het hotspotproject en vallen dus buiten wat wij graag met jullie bespreken.

De scope van het project is duidelijk. De mededeling was ter informatie. Ik ga ervan uit dat jullie onderling - als dat nodig is - afstemmen.

Laten we deze week even contact hebben om de vervolgspraak met deze expertises te plannen en een gezamenlijk agenda op te stellen.

Prima!

5.1.2e

5.1.2e

Dubbel

3 - 5

Dubbel